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kuryr 6. října 2024

Alex Jones o biologických zbraních: COVID byl jen
cvičením pro větší hrozbu

infokuryr.cz/n/2024/10/06/alex-jones-o-biologickych-zbranich-covid-byl-jen-cvicenim-pro-vetsi-hrozbu

Toto video, i když je dlouhé, je velmi informativní a
prezentované způsobem, který dokáže pouze Alex Jones:

„Bertrand Russell v 60. letech 20. století napsal, že potřebujeme
světovou vládu, která by svrhla vodíkové bomby na většinu
populace, protože příliš velká populace by způsobila války. Mluvil o
řízené jaderné válce, která by problém vyřešila. V několika knihách
také napsal, že bychom měli do vody dávat chemikálie, abychom
snížili plodnost a změnili pohlaví mužů. Chemikálie ve vakcínách
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měly způsobit neplodnost lidí a způsobit jim rakovinu. V
sedmdesátých letech byli mnozí z těchto špičkových globalistů ve
svých plánech upřímní.

Například Paul Ehrlich, jehož výroky lze nalézt na 𝕏, řekl ve velké
hollywoodské show v roce 1979: „Spolupracujeme s nadacemi,
abychom vykreslili otce jako líné, hloupé a zbytečné, aby se rodina
rozpadla. Prostřednictvím státu ovládneme těch pár dětí, které ještě
existují. Všichni ostatní budou potraceni, protože je tu příliš mnoho
lidí, a pokud to bude pokračovat, budeme všichni do roku 1987
mrtví.“ Byl to malthusián a nic z toho nebyla pravda. Stejně jako Al
Gore, který řekl, že do roku 2017 polární ledovce roztajou, i když
jsou nyní větší než kdy jindy. Všechno jsou to lži a oni to vědí, ale
tehdy byli velmi otevření. Veřejně mluvili v pořadech jako ’60
Minutes‘ o tom, jak rodiny produkují příliš mnoho lidí a že je to
špatné. Téměř vše, co říkám, pochází od těchto lidí. Přečtěte si
zprávy Světového ekonomického fóra, které říkají, že do roku 2045
už nebudou žádní lidé, pouze kyborgové. Budoucnost není lidská.

Pamatuji si, že když jsem před 30 lety začínal se svou show, četl
jsem vědecké publikace. Tehdy nebyly skoro žádné pořady jako já,
takže jsem byl ve spoustě rádií. Byly mi poslány zprávy jako MIT
Quarterly o tom, jak vytvořili první lidské myši, které byly zčásti myší,
zčásti lidmi. Vytvořili kozy, které jsou součástí pavouků a vytvářejí
neprůstřelnou vestu. Tyto laboratoře veřejnosti nic neukázaly,
protože by byly příliš šokovány. Dnes slyšíte o lidských myších nebo
lososech, kteří jsou částečně kobylkami a rostou dvakrát rychleji.
Zabíjejí normální lososy a to se děje po celém světě. Tucker mluví o
mimozemšťanech a globalisté ve skutečnosti vytvářejí
mimozemšťany křížením lidí s jinými zvířaty, hmyzem a rostlinami.
Pěstují je v kravských lůnech. Je to velmi samostatná civilizace,
která se od nás odděluje. Globalisté mají technologie, jak prodloužit
život a vyléčit rakovinu a Parkinsonovu chorobu. Ale místo toho, aby
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s námi tyto technologie sdíleli, nechávají si je pro sebe a plánují
vyhladit nás ostatní, abychom k těmto nástrojům neměli přístup.
Nezáleží na tom, zda si myslíte, že je to morální nebo ne.

Lidé mi nevěřili, když jsem četl tyto dokumenty, protože jsme nebyli v
televizi. Četl jsem to ve svém pořadu a lidé si mysleli, že si to
vymýšlím. Všichni nečetli čtvrtletník MIT. Ale asi před sedmi lety MIT
zveřejnilo, že humanoidní chiméry rostou v zařízeních ve Spojených
státech. Jde o hybridní tvory, zčásti prase, zčásti člověka nebo zčásti
krávu, zčásti člověka. Tyto chiméry jsou pěstovány v kravských
dělohách, aby bylo zajištěno, že je krávy neodmítnou. Poté se
odeberou jejich orgány a kmenové buňky. Nyní existují zařízení s
tisíci krav, kde rostou humanoidní tvorové. To je to, co je ve
vědeckých zprávách, a lidé mě nemají rádi, protože ty zprávy
ukazuji. Před 25 lety jsem zavolal do zařízení v New Yorku, kde měli
pavoučí kozy, které byly částečně pavouky a jejichž mléko
produkovalo neprůstřelné vesty. Odpovědná osoba si se mnou o tom
ráda popovídala. O dva dny později zavolal zpět a řekl, že se na něj
Pentagon zlobí. Neřekli mu, že je to tajné. Řekl, že by ho zabili,
kdyby rozhovor nebyl odstraněn.

Až o tom všem uslyšíte, podívejte se na věci jako pavoučí kozy,
které jsou 30 let staré. Existuje civilizace, která již má technologie,
které jdou daleko po roce 2045. Lidskou populaci ale zatím zcela
ovládnout nemohou. Za hodinu bychom mohli zničit veškeré jejich
vybavení a systémy AI. Není to samo o sobě špatné, ale problém je
v tom, jak je to použito proti nám. Farmy, ranče a zahrady se proto
chtějí zbavit. Chtějí, abychom se stali nadbytečnými. Pak vypustí
skutečné biologické zbraně, které zabijí většinu lidstva. COVID bylo
jen cvičení, které nás mělo připravit na uzamčení. Až přijdou
skutečné biologické zbraně, měli bychom zůstat doma a zemřít. Ale
to neuděláme. A když uvolní hlavní biologické zbraně, víme, koho
pohnat k odpovědnosti. Bille Gatesi, dostaneme tě do tvého bunkru.
Zuckerbergu, poženeme vás k odpovědnosti právně a
prostřednictvím soudního systému.“
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